
Prireditve v okviru CIDM

Poskus uspel
z izgubo?

Pred kratkim smo že pisali o dajavnostih in načrtlh zanje v okviru Centra interesnih
dejavnosti mladih Šiška (CIDM), kl so potekali v Šentvidu in na Vodnikovi domačiji. Zakaj
pišemo v pretekliku? Zato, ker bo odslaj od vs«ga obstal ie i e glasbeni bolšji sejem in pri-
ložnostni manjši koncerti ali spoznavni večeri. Po •nomesačnem deiovanju je saldo vseh
prireditev (5 koncertov v Šentvidu, 2 nastopa na Vodnikovi domačiji in 5 plesov z gosti ve-
čerov v disku Šentvid) z negativnim predznakom. Ob vsem tem smo zaprosili koordina-
torja prostočasnih dejavnosti pri OK ZSMS Šiška Boga Semeta za pojasnilo.

— Stroški vseh teh prireditev so bili pre-
cejšnji, saj smo jih hoteli izpeljati kvalitetno,
vsaj na začetku. Nismo imeli niti začetnega
»kapitala«, ki bi ga v tem primeru obračali. Če-
prav so se vsi, ki so pomagali pri organizaciji,
odpovedali honorarjem, smo le morali plačati
uporabo ozvočenja in redarje. Tudi propa-
ganda nas je nekaj stala. Potem pa je bil še
obisk zelo slab, saj v dvorani, ki sprejme čez
400 obiskovalcev, ni bilo nikoli več kot 150
Ijudi. Vstopnina ni pokrivala stroškov, drugih
virov nismo imeli in zato smo vso zadevo pre-
kinili za nekaj časa.

• Kljub tetnu, da je bilo izgubo povsem
realno pričakovati, saj je to običajno na za-
četku vsakega delovanja, me zanima, kdo
jo bo pokril? In kaj boste deiali zdaj, do sep-
tembra? Katere so glavne naloge CIDM v
tetn času?

— Do septembra bomo uredili financiranje
te dejavnosti, orgamzacijo, pripravili boljše
programe, uredili bomo prostore v Šentvidu in
začeli s prvo etapo obnavljanja v Zgornji Šiški.
Skratka, ta poskus nam je prinesel izgubo,
hkrati pa nam je tudi odprl oči. Pokazal nam je,
da moramo z novim načinom dela nadaljevati,
privabil je mladince k sodelovanju, obenem pa
je dokazal, da v Šiški obstaja potreba po to-
vrstnem preživljanju prostega časa.

• Govoril si o obnovi prostorov. Kdaj bo
potekala in kdo bo izvajalec?

— Splošni projektivni biro iz Ljubljane si je
prostore v Zgornji šiški že ogledal. Zdaj že n-
šejo načrte in zbirajo dokumentacijo. Dela naj
bi potekala v juliju pod njihovim strokovnirn
nadzorom (seveda brezplačnim), delali pa bi
mladinci sami. Najbrž se nam bo pridružila tudi
skupina »mirovnikov« iz zahodne Evrope, ki si
želijo delati pri nas nekaj, kar bo koristilo mla-
dim. Dali jim bomo priložnost.

• In kje boste do polet|a »napraskali«
denar za obnovo?

— Najpomembnejši vir bodo prostovoljni
denarni, delovni in materialni prispevki mla-
dincev in delovnih organizacij. S tem pozivam
vse Ijudi dobre volje, naj nakažejo svoje pri-
spevke na žiro račun OK ZSMS (za CIDM). O
tem, kdo bo kaj prispeval, bo obveščena širža
javnost. Če bi pa kdo rad pomagal (strokovno
ali drugače) pri obnovi, pa se lahko obrne po
telefonu na OK ZSMS ali DMŠ, kjer bo dobil
vse potrebne informacije. Vsak bo dobrodošel.
O drugih virih financ pa bom govori! takrat, ko
bo kaj denarja tudi priteklo

V. P.


